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در حالـــی کـــه برخـــی مدعی هســـتند کـــه رئیس 
ســـازمان برنامـــه و بودجـــه اســـتفاده از ســـفرهای 
هوایـــی را مخصوص اقشـــار خـــاص می دانـــد، اما 
واقعیـــت این اســـت کـــه وی خواهـــان اختصاص 
منابع ارزی به واردات کالاهای اساســـی و دارو شـــده 
و به تـــاش مجلس بـــرای اختصـــاص ارز به بلیت 
پـــرواز ایرلاین های خارجـــی در مســـیرهای داخلی 

اعتـــراض کرد. 
بـــه گـــزارش ایرنا، در جریان نشســـت علنـــی دیروز 
مجلس هنگام رســـیدگی به یکـــی از بندهای لایحه 
برنامه هفتم توســـعه با موضوع صـــدور مجوز پرواز 

به ایرلاین های خارجی در مســـیرهای داخلی، داوود 
منظـــور معـــاون رئیس جمهـــور و رئیس ســـازمان 
برنامه و بودجه کشـــور به عنـــوان نماینده دولت به 

اعـــام مخالفت با این بنـــد پرداخت.
وی در فـــرازی از اظهارات خود، بـــا بیان اینکه پرواز، 
یـــک کالا )خدمات( لوکس محســـوب می شـــود که 
اقشـــار محـــدودی از آن بهـــره می برنـــد، خواســـتار 
تقویت ایرلاین های ایرانی برای توســـعه مســـیرهای 
پروازی داخلی شـــد نـــه اینکه ایرلاین هـــای خارجی 

در آسمان کشـــور پرواز کنند.
منظور خواســـتار اختصاص منابع ارزی به کالاهایی 
که بـــرای همـــه مـــردم فراگیر اســـت شـــد و اعام 
کرد: ارز داخـــل را به واردات کالاهای اساســـی، دارو 
و ماشـــین آلات تولیـــد اختصـــاص دهید نـــه اجاره 
هواپیماهـــای شـــرکت های هواپیمایـــی خارجی در 

مســـیرهای داخلی که عـــاوه بر اینکه ارزبرَ اســـت، 
مشـــکل امنیتـــی هم دارد و هیچ کشـــوری آســـمان 
خود را در اختیار شرکت های هواپیمایی کشورهای 
دیگر قـــرار نمی دهـــد همان گونه که زمیـــن خود را 

واگـــذار نمی کند.
بعد از این اظهارات بود که محسن زنگنه سخنگوی 
کمیســـیون تلفیـــق برنامه هفتم توســـعه مجلس، 
بـــه عنوان موافـــق این بند )اجـــازه صدور پـــرواز در 
مســـیرهای داخلـــی بـــه شـــرکت های خارجـــی( با 
برداشـــتی متفاوت از ســـخنان منظور، ادعا کرد که 
رئیس سازمان برنامه و بودجه مدعی لوکس بودن 
استفاده از خدمات پروازی و سفرهای هوایی است 
و تنها به اقشـــار خاصی اختصاص دارد و سایر اقشار 
و دهک های پایین تـــر باید از اتوبوس و حمل و نقل 

عمومی جـــاده ای بهره ببرند.

ایـــن در حالی اســـت که منظـــور در مقام مقایســـه 
میـــان نیازهـــای وارداتی کشـــور برآمـــده و می گوید 
اولویت با واردات کالاهای اساســـی و دارو اســـت نه 
واردات خدمـــات ســـفرهای هوایـــی؛ بـــه خصوص 
کـــه ایرلاین هـــای خارجـــی در صـــورت حضـــور در 
مسیرهای داخلی، خواهان تســـویه به صورت ارزی 
هســـتند حال آنکه اولاً منابع ارزی ما محدود است 
و ثانیـــاً دولت و مـــردم پرداختی های شـــرکت های 
هواپیمایـــی داخلی را با پول ملی تســـویه می کنند.
بـــر اســـاس بنـــد الحاقـــی )1( مـــاده 57 گـــزارش 
کمیســـیون تلفیق از لایحه برنامه هفتم مقرر شد، 
به منظـــور افزایش ظرفیـــت فـــرودگاه بین المللی 
امـــام خمینـــی)ره( بـــا مشـــارکت ســـرمایه گذاران 
داخلـــی و خارجـــی و تبدیـــل شـــدن این فـــرودگاه 
بـــه یکـــی از قطب هـــای منطقـــه در حمـــل ونقل و 

منظور: ارز را به دارو و گندم 
بدهید نه ایرلاین های خارجی

گـــذر )ترانزیت( مســـافر و بار هوایـــی بین المللی، 
دولت مکلف اســـت اقدامات تســـهیل گرانه نظیر 
اعطـــای آزادی پـــرواز را به شـــرکت های هواپیمایی 
خارجـــی در مســـیرهای خارجـــی همراه بـــا تعیین 
نرخ رقابتی ســـوخت، خدمات فرودگاهی و ناوبری 

به عمـــل آورد.

دولت مخالف وضع ممنوعیت برای صادرات 
محصولات پتروشیمی است

معافیت مالیاتـــی تأمین کنندگان خـــوراک صنایع 
پتروشـــیمی بر خاف سیاســـت های برنامه هفتم 

ست ا
معـــاون رئیس جمهـــور و رئیس ســـازمان برنامه و 
بودجـــه کشـــور در صحـــن علنی مجلس شـــورای 
اســـامی گفـــت: وضع ممنوعیـــت برای صـــادرات 
محصـــولات پتروشـــیمی، بر خاف سیاســـت های 
اصـــل 44 قانـــون اساســـی و سیاســـت دولـــت در 
حمایت از تولید بوده و دولت با آن مخالف اســـت.
به گزارش ســـازمان برنامـــه و بودجه کشـــور، دکتر 
»داود منظور«، این مطلب را در بیســـتمین نشست 
بررســـی برنامـــه هفتـــم توســـعه در صحـــن علنی 
مجلس شـــورای اســـامی بیان کـــرد و گفت: اینکه 
برخـــی نماینـــدگان بخواهنـــد بـــا درج حکمـــی در 
برنامـــه هفتم بـــه وزارت نفـــت اختیـــار بدهند که 
بتوانـــد جلوی صـــادرات محصولات پتروشـــیمی را 
برای تأمین مصـــارف داخل در زنجیره ارزش صنایع 
پایین دســـتی پتروشـــیمی بگیرد، بر خـــاف اصول 
عدالت بوده و مداخله بیـــش از حد دولت در امور 

ســـرمایه گذاری غیردولتی اســـت.
رئیـــس ســـازمان برنامـــه و بودجه کشـــور ســـپس 
افزود: اگر کســـی وارد حوزه پتروشـــیمی شـــده و با 
ســـرمایه گذاری در این حـــوزه، روی بـــازار صادراتی 
آن حســـاب کرده اســـت، دولت هم باید صادرات را 
تشـــویق کند و اگر به وزارت نفت اختیار داده شـــود 
که جلوی صادرات محصولات پتروشیمی را آنجایی 
که نیاز باشـــد بگیرد، کاماً بر خاف سیاســـت های 

دولت در حمایت از تولید اســـت.
دکتـــر منظور ســـپس افـــزود: در بخـــش دیگری از 
این حکم، گفته شـــده اگر تأمین کننـــده ای خوراک 
صنایع داخلی پتروشیمی را تأمین کرد، از پرداخت 
مالیات معاف اســـت. یعنی داریم معافیت مالیاتی 
گســـترده ای را بـــه صنایع پتروشـــیمی کـــه خوراک 

داخـــل را تأمین می کننـــد، می دهیم.
معـــاون رئیس جمهـــور در ادامـــه بـــا بیـــان اینکه 
هر کســـی کـــه در داخل کشـــور درآمدی را کســـب 
می کنـــد، بایـــد مالیـــات آن را بپـــردازد، گفـــت: در 
شـــرایطی که یکـــی از سیاســـت های برنامه هفتم، 
اصاح ســـاختار بودجه و کاهش وابستگی بودجه 

به نفت اســـت، بـــا این حکـــم نماینـــدگان، دولت 
از یکـــی از منابـــع مهم درآمـــدی یعنـــی مالیات بر 
عملکرد صنایع پتروشـــیمی محروم خواهد شـــد. 
بنابرایـــن، ایـــن حکـــم، هـــم تبعیض آمیز اســـت و 
هم کاهنـــده درآمدهـــای دولت. پس دولـــت با آن 

مخالف اســـت.

اعتراض منظور به افزایش ۲۰ میلیون تنی 
اهداف ترانزیتی در برنامه هفتم، قابل تحقق 

نیست
با مخالفت رئیس مجلس و رئیس سازمان برنامه، 
اهداف تعیین شده برای ترانزیت که در کمیسیون 
تلفیق از ۳0میلیون تن به 50 میلیون تن افزایش 
یافته بود، جهت اصاح و واقعی شدن اعداد و ارقام 

به کمیسیون تلفیق بازگشت.
در نشست علنی روز یکشنبه 2۳ مهرماه مجلس 
شورای اسامی ادامه رسیدگی به جزئیات لایحه 
قرار  مجلس  دستورکار  در  توسعه  هفتم  برنامه 

گرفت.
در بررسی ماده )5۶(، با نظر محمدباقر قالیباف 
رئیس مجلس شــورای اسامی و مخالفت داوود 
منظور رئیس سازمان برنامه و بودجه، ماده )5۶( 
گذر  عملکردی  سنجه های  کمی  اهـــداف  به  که 
)ترانزیت( و اقتصاد دریامحور اختصاص دارد و 
میزان سهم حمل و نقل ریلی از جابه جایی کل 
بار زمینی داخلی و سهم ریلی بنادر کشور را در 
جدولی تعیین کرده بود، به دلیل ابهام و افزایش 
ــداد در نظر گرفته شــده به کمیسیون تلفیق  اع

برنامه ارجاع شد.
داوود منظور در مخالفت با افــزایــش اعــداد در 
ترانزیت که توسط کمیسیون تلفیق اعمال شده 
بود، گفت: معتقدیم ظرفیت های ترانزیتی کشور 
برای حمل بار در یک دهه اخیر مغفول مانده است 
و اگر بتوانیم ظرفیت ترانزیت را افزایش دهیم، 
حتماً منابع ارزی مطمئنی برای کشور ایجاد می کند 
و جایگاه کشور را در مسیرهای بین المللی افزایش 
خواهد داد. بنابراین در پیشنهاد دولت در برنامه 
در ماده )5۶( ظرفیت ترانزیت کالا را از 12 میلیون 
به  نیاز  که  دهیم  افزایش  تن  میلیون   ۳0 به  تن 

سرمایه گذاری سنگینی دارد.
رئیس سازمان برنامه و بودجه تأکید کرد: هر یک 
میلیون تن ظرفیت ترانزیتی حداقل یک میلیارد 
دلار سرمایه گذاری نیاز دارد. بر همین اساس دولت 
خود را برای افزایش 20 میلیارد دلار سرمایه گذاری 
در پنج سال آینده در جهت افزایش ترانزیت آماده 
کرده است. اما کمیسیون تلفیق ۳0 میلیون تن را 
به 50 میلیون تن افزایش داد که امکان تحقق ندارد 

و دولت با آن مخالف است.

گزارش

منظور خواستار 
اختصاص منابع ارزی به 

کالاهایی که برای همه 
مردم فراگیر است شد و 

اعلام کرد: ارز داخل را به 
واردات کالاهای اساسی، 
دارو و ماشین آلات تولید 
اختصاص دهید نه اجاره 
هواپیماهای شرکت های 

هواپیمایی خارجی

عکس : ایرنا

معـــاون رئیس جمهـــور در امور زنـــان و خانـــواده با بیان 
اینکه توســـعه روســـتاها و بازارســـازی برای تولیدات زنان 
روســـتایی و عشـــایری در اولویت برنامه هـــای دولت قرار 
دارد، گفـــت: در ســـال های اخیـــر کارهـــای خوبـــی انجام 

شـــده، اما کافی نیســـت.
به گـــزارش ایرنا، انســـیه خزعلـــی در هفتمیـــن همایش 
ملی بزرگداشـــت روز جهانی زنان روســـتایی که در محل 
ســـازمان تات برگزار شـــد، افزود: در زمان جنگ دختران 
و زنـــان آبادانـــی علی رغـــم خطر، شـــهر را تـــرک نکردند و 
می گفتنـــد اگر مـــا نباشـــیم آبادان ســـقوط می کنـــد؛ به 
جـــای آن در شـــهر در کنـــار رزمنـــدگان ماندنـــد و از آنان 

پشـــتیبانی کردند.
معـــاون رئیس جمهـــور در امـــور زنـــان و خانـــواده اظهار 
داشـــت: اگر زنان روســـتایی و عشـــایر برای حفظ کشـــور 
و تولیداتشـــان نبودنـــد، امنیت غذایـــی از بین می رفت؛ 
همان گونه که در بســـیاری از کشـــورهای دیگر روســـتایی 

. نیست
وی اضافه کرد: اکنون ترکیه از لحاظ جمعیت مشـــابه ما 
اســـت و بشـــدت اعام خطر کرده اند، امـــا ما در جمعیت 
روســـتایی و شـــهری تفاوت داریـــم. جمعیت روســـتایی 
ترکیـــه 5 درصد و جمعیت روســـتایی ما 25 درصد اســـت 
که باید قدردان زنانمان باشـــیم که اجازه ندادند روستاها 

خالی شود.
خزعلی گفت: اگر امنیت غذایی، حفظ روستا، سامت، 
ســـبک زندگی، جمعیت و بعُد خانوار را بخواهیم، باید به 
روســـتاها و زنان روستایی و عشـــایری و نیازهایشان توجه 
کنیم؛ ما نه تنها مهاجرت معکوس باید داشـــته باشـــیم، 
بلکه باید شـــرایطی در روســـتاها فراهم شود که شهری ها 

به روستاها مهاجرت کنند.
معـــاون رئیس جمهـــور در امور زنـــان و خانـــواده با بیان 
اینکه برخی روســـتاهای کشـــور به همت زنان آباد شـــده 
اســـت، تصریح کـــرد: در ســـال های اخیر کارهـــای خوبی 
انجـــام و امتیـــازات خوبی ارائه شـــده اســـت، امـــا بازهم 

کافی نیســـت.
وی ادامه داد: اکنون باید در بخش اشتغال زنان در وجوه 
مختلف تســـهیات، سیب ســـامت و... ســـرمایه گذاری 
داشته باشـــیم؛ زیرا ســـختگیری های فعلی در بحث ارائه 
سیب ســـامت برای تولیدات زنان روســـتایی و عشایری 

باعث شـــده کـــه از تهیه غذای ارگانیک محروم باشـــیم.
خزعلی اضافه کرد: ما برای دریافت ســـیب ســـامت همه 
تـــاش خـــود را کرده ایم تا این فرایند تســـهیل و تســـریع 

شـــود و این مهم همچنان پیگیری خواهد شـــد.
معـــاون رئیس جمهـــور در امـــور زنـــان و خانـــواده گفت: 
همچنین برای ســـهولت فروش تولیدات زنان روســـتایی 
و عشـــایری بازارچه های ســـاحلی و فصلی باید ایجاد شود 

که ایـــن امر نیز نیازمنـــد امکانات و بودجه اســـت.
بـــه گفتـــه وی، در بحث بیمه زنـــان خانه دار کـــه ۳ فرزند 
دارند، قرار اســـت امســـال اجبـــاری شـــود و امیدواریم با 

همـــکاری بهیاری ها ایـــن مهم عملیاتی شـــود.
معـــاون رئیس جمهور در امـــور زنان و خانـــواده افزود: در 
بحث بیمـــه زوجین دهـــه ۶0 وعده تســـهیات دادیم که 
در ســـال 1400 اجرایی شـــد. اکنـــون در ســـال 1402 چهار 
امتیاز تســـهیات اشتغال، تســـهیات ازدواج و تسهیات 
کالا کارت ویـــژه جهیزیـــه انجام می شـــود کـــه بحث تجرد 

دهـــه ۶0ها برطرف شـــود.
خزعلی مســـأله دیگر را مســـکن در روســـتاها دانســـت 
و گفـــت: اگر قـــرار باشـــد زمین ارائـــه شـــود، اولویت ما 
روســـتاهای کشـــور اســـت و تـــا زمانی کـــه روســـتاییان 
زمیـــن دریافت نکردنـــد، نباید در شـــهرها، زمیـــن ارائه 
شـــود و بایـــد روســـتاییان را بـــرای ماندن در روســـتاها 

دلگـــرم کنیم.
وی ادامـــه داد: بهداشـــت و آموزش دیگر مســـائل مهم ما 
در روســـتاها اســـت؛ زیرا اگر پزشـــک عمومی و متخصص 
نداشـــته باشـــیم، موجب مهاجرت به شـــهرها می شود یا 
اینکه باید بتوانیم در روســـتاها مدارســـی داشـــته باشیم 
که کودکی بازمانده از تحصیل نباشـــد کـــه اینها باید مورد 

توجه قـــرار بگیرد.
معـــاون رئیس جمهور در امـــور زنان و خانـــواده افزود: در 
ســـفر اخیر و دیگر ســـفرها تصویب ســـاخت خوابگاه های 
متمرکز در روســـتاها را داریم که دختران دوره دبیرستان 
در خوابگاه های شـــبانه روزی باشـــند؛ همچنین وســـایل 
حمـــل و نقلی کـــه پســـران ســـاکن در روســـتاها بتوانند 
از آمـــوزش و تحصیـــل بهره ببرنـــد؛ البته برای آمـــوزگاران 

روســـتاها نیز وســـایل نقلیه در نظر گرفته شـــده اســـت.
خزعلی گفـــت: آموزش زنان روســـتایی و عشـــایری یکی 
دیگر از مســـائل ما اســـت؛ زیرا اکنون اکثر زنان روستایی 

و عشـــایری مـــا با ســـواد هســـتند، اما باید ســـطح ســـواد 
یابد. افزایش 

وی با بیان اینکه توســـعه روســـتاها در اولویت برنامه های 
دولـــت اســـت، افـــزود: تـــاش داریم زنـــان روســـتایی و 
عشـــایری تحت حمایت های جدی قـــرار بگیرند تا جایی 
کـــه توســـط برخـــی دســـتگاه ها و نهاد هـــا مـــواد اولیـــه و 
فضـــای تولید در اختیـــار این افراد قرار بگیـــرد تا بعد از آن 

محصولات خـــود را به فروش برســـانند.
معاون رئیس جمهـــور در امور زنان و خانـــواده ادامه داد: 
معاونـــت امور زنان تـــاش دارد از حقوق زنان، بهداشـــت 
و آموزش زنان روســـتایی و عشـــایری حمایت کند، ســـال 
گذشـــته اجـــرای طـــرح آذر بـــرای ســـواد زنان روســـتایی 
داشتیم که امسال در سطح بالاتر دانشگاهی و تحصیات 

تکمیلی ادامـــه می یابد.
خزعلی گفت: وزارت جهاد کشـــاورزی بـــرای یک میلیارد 
درخت نیاز بـــه نهـــال دارد، بنابراین یکـــی از طرح ها این 
اســـت که بـــذر را تحویل بدهنـــد و نهال را بخرنـــد که این 

مهـــم با تاش زنان روســـتایی قابلیـــت اجرایی دارد.
در این مراســـم چهار تفاهمنامه همکاری با دســـتگاه های 
مختلف از جمله بانک رســـالت، اعتبـــارات صندوق های 
خرد، مرکـــز نوغان داری بـــا تکمیل زنجیـــره ارزش، مرکز 
گیاه پزشـــکی محصـــولات ســـالم و باغچـــه ســـامت بـــا 
مشـــارکت زنان روســـتایی منعقد شـــد و همچنین عاوه 
بـــر رونمایی بـــا صنـــدوق بیمه کشـــاورزی بـــرای افزایش 
ضریب نفوذ بیمه جوامع روســـتایی و عشـــایری کشور 17 
نفر از زنان روســـتایی و عشـــایر نمونه کشـــور مورد تجلیل 

گرفتند. قرار 

همان طـــور کـــه بســـیاری از معتبرترین مؤسســـات تحقیقاتی 
و علمـــی نیز در دنیـــا توصیه کرده اند، ریســـک ســـرمایه گذاری 
دیرهنگام با برنامه و مطالعات دقیق بســـیار بیشتر از این است 
که همین امروز حتی با یک برنامه تکمیل نشـــده شروع کنیم، 
لـــذا باید با درک ضـــرورت این موضوع و تعجیـــل بیش از پیش 

در این زمینـــه اقدام کنیم. 
علیرضا ماهیار مدیرعامل شـــرکت ملی انفورماتیک در مراسم 
بزرگداشـــت روز فنـــاوری هوش مصنوعی با اشـــاره بـــه آخرین 
وضعیت کشـــور در حوزه هوش مصنوعی در مقایســـه با ســـایر 
کشـــورهای منطقه و جهـــان، به ضـــرورت توســـعه عاجل برای 

ســـرمایه گذاری در این بخش اشـــاره کرد.

نخستین گام اجرایی رو به جلو
مدیرعامل شـــرکت ملی انفورماتیک به برنامه ها و اقدامات 
ایـــن بـــازوی اجرایـــی بانـــک مرکـــزی در حـــوزه فناوری های 
نوین اشـــاره داشـــت و افزود: گروه ملی انفورماتیک با توجه 
بـــه جایـــگاه و ارتبـــاط بی بدیلی که بـــا بانک مرکزی و ســـایر 
بانک هـــای حاکمیتی دارد، راهبر خوبـــی در این بخش برای 
صنعـــت بانکـــداری کشـــور خواهد بـــود و در همین راســـتا 
نیـــز برنامه های خوبـــی برای گســـترش اســـتفاده از هوش 

مصنوعی در کشـــور تدوین کـــرده ایم.
ماهیار با اشـــاره به پایه ریـــزی و برگزاری رویـــداد اینوتکنیک 
در بانـــک مرکزی و گـــروه ملـــی انفورماتیک، ایـــن رویداد را 
نخســـتین گام اجرایی بزرگ و رو به جلو از ســـوی حاکمیت 
دانســـت و تصریح کـــرد: در این رویداد که اولیـــن دوره آن با 
محوریـــت هوش مصنوعـــی برگزار شـــد برای نخســـتین بار 
بانـــک مرکـــزی در دو حـــوزه نظـــارت و اقتصادی، مســـائل و 
چالش های خود را به طور شـــفاف تشـــریح کرد و از فعالین 
و متخصصان درخواســـت شـــد تا روش های مبتنی بر هوش 
مصنوعـــی که می توانـــد در حل این چالش هـــا کمک کند را 
ارائه دهنـــد. اتفاقـــاً در این بخـــش پیشـــنهادات خوبی نیز 
دریافـــت شـــده کـــه امیدواریـــم تا زمـــان برگـــزاری همایش 
نظام هـــای پرداخـــت در پایـــان آبان مـــاه بـــه جمع بنـــدی 
کامل تـــری برســـند و در آن رویـــداد طرح ها و دســـتاوردهای 
حاصـــل از رویـــداد اینوتکنیـــک را به عموم فعـــالان صنعت 
ارائـــه خواهیم کـــرد. وی همچنیـــن وعـــده داد: در همایش 
نظام های پرداخت امســـال از محصول ویـــژه ای در بانکداری 

هوشـــمند رونمایـــی خواهیم کرد.

آمادگی سرمایه گذاری و پیاده سازی راهکارها
مدیرعامل شـــرکت ملـــی انفورماتیـــک همچنین ضمـــن بیان 
منویـــات مقام معظـــم رهبری)مدظلـــه العالی( در ایـــن حوزه با 
اشـــاره بـــه ســـایر برنامه هـــا و اقدامات گـــروه ملـــی انفورماتیک 
در حـــوزه پیاده ســـازی روش هـــای مبتنـــی بر هـــوش مصنوعی 
در صنعـــت بانکـــی کشـــور اعام داشـــت: بر اســـاس مصوبه ای 
کـــه اخیراً در شـــورای پـــول و اعتبار بـــه تصویب رســـید، بزودی 
مجموعـــه ای با هدف پیاده ســـازی راهکارهـــای هوش مصنوعی 
در صنعـــت بانکـــداری و پرداخـــت الکترونیکی ذیـــل گروه ملی 
انفورماتیـــک تشـــکیل خواهد شـــد. ماهیار بـــا تأکید بـــر اینکه 
ما در حـــوزه نرم افـــزار و فکرافـــزار در کشـــور دارای ظرفیت ها و 
مزایـــای رقابتـــی قابل توجهی هســـتیم و اتفاقاً در ایـــن بخش از 
بســـیاری از کشـــورهای دنیا در رتبه های بالاتری هستیم، تصریح 
کرد: باید از پتانســـیل هایی که در این بخش ها داریم اســـتفاده 
کنیم و با فراهم ســـازی زمینه اشتغال و توســـعه، روند مهاجرت 
نیروهـــای متخصـــص داخلی را معکـــوس ســـازیم. مدیرعامل 
شـــرکت ملی انفورماتیک تأکید کرد: در گـــروه ملی انفورماتیک 
آمادگـــی ســـرمایه گذاری بـــرای طرح هـــای اثرگـــذار و مطالعات 
مؤثـــر در این حوزه وجـــود دارد و ما همواره از راهکارهای توســـعه 
صنعت بانکداری و پرداخت الکترونیکی خصوصاً توسعه مبتنی 
بر هوش مصنوعی اســـتقبال می کنیم.  بر اســـاس این گزارش، 
نشست تخصصی مراسم بزرگداشت روز فناوری هوش مصنوعی 
اواخر هفته گذشـــته بـــا حضور علیرضـــا ماهیـــار، مدیرعامل و 
عضو هیأت مدیره شـــرکت ملی انفورماتیک، حســـین اسامی، 
رئیس هیأت مدیره نصر تهران، محمدحســـین سجادی نیری، 
مدیرعامل تکنوتجارت و محمد صبـــری دبیر رویداد در صندوق 

نوآوری و شـــکوفایی ریاســـت جمهوری برگزار شـــد.

خزعلی: توسعه روستاها در اولویت برنامه های دولت استدستاوردهای هوش مصنوعی بانکداری در آستانه رونمایی

جنجال پروازهای لاکچری در جریان بررسی لایحه برنامه 
هفتم در مجلس


